

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Dynamic Relationship among Energy Consumption, Environmental Pollution and Economic Growth in China

(我国能源消费、环境污染与经济增长的动态关系研究)

B. MA.....95

Popularizing Ways and Experience of Sustainable Development Mode in Sino-Singapore Tianjin Eco-City

(中新天津生态城可持续发展建设经验分析及示范推广路径研究)

W. L. XI, C. F. SHAO.....107

Negotiation and Tort Law to Address Environmental Externalities of Economic Analysis

(协商和侵权行为法解决环境外部性问题经济学分析)

D. Y. DENG, N. LI, H. Y. WANG.....113

Innovative Lake Management System and Mechanism, and Promote the Construction of Ecological Civilization System of Lake

(创新湖泊管理体制机制, 推进湖泊生态文明制度建设)

Y. J. PENG, J. F. LIU, J. LIN, J. B. HAN, X. MIN, P. LIU.....118

Fuzzy Comprehensive Evaluation Method Based on the Analysis of the Present Situation of Agricultural Sustainable Development in Qujing City

(基于模糊综合评判法的曲靖市农业可持续发展探析)

L. ZHU, H. GUO.....129

Under the New Normal Policy Design of Construction of Ecological Civilization of Henan

(新常态下河南生态文明建设的政策设计)

C. B. WEN, C. L. LIU, D. C. ZHANG, F. TENG.....137

Prediction of Bohai Kingdom Site in Yanbian Area Based on BP Neural Network

(基于 BP 神经网络的延边地区渤海国遗址预测研究)

S. Z. JIN, Z. DONG.....142

New Trends of Sustainable Agriculture Development in Developed Countries

(发达国家可持续农业发展的新趋势)

M. LI.....151